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Radny Miasta Lublin

 

Szanowny Pan 

Dr Krzysztof Żuk

Prezydent Miasta Lublin

za pośrednictwem 

Przewodniczącego Rady Miasta Lublin

 

Interpelacja w sprawie podjęcia działań zmierzających do poprawy bezpieczeństwa 

mieszkańców dzielnicy Abramowice w Lublinie, a dotycząca zamontowania 

spowalniaczy na ul. Powojowej i ul. Świętochowskiego.

 Zwracam się do Pana Prezydenta w imieniu własnym oraz mieszkańców dzielnicy

Abramowice w  Lublinie  z  prośbą  o  zamontowanie  spowalniaczy  jezdniowych  na

ul. Powojowej i ul. Świętochowskiego.

Mieszkańcy tej dzielnicy zaniepokojeni są niebezpiecznymi zachowaniami kierowców na

w/w ulicach,a mianowicie rozwijaniem zbyt dużej prędkości i niezachowywaniu ostrożności

podczas kierowania pojazdem. 

Mając na uwadze przede wszystkim podniesienie poziomu bezpieczeństwa dzieci, osób 

starszych, a także innych pieszych użytkowników w/w drogi osiedlowej proszę o zamontowanie 

spowalniaczy jezdniowych.

                                                                                                    Z wyrazami szacunku

                                                                                                        /-/ Piotr Choduń  

  

     


